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Protokoll Styrelsemöte
Friluftsfrämjandet Genarp 2024-06-26
Plats: Risavägen 10 i Genarp, kl 18.45-21.00
Närvarande: Napoleon Truedsson, Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Helene Hansson, 
Therese Omme, Peter Ohlsson, Johanna Petersson och Jenny Planell. Jenny Gustavsson 
från Lunds kommun deltog under punkt 7 och 8.

1. Öppnande av mötet

2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

3. Val av mötessekreterare och justerare
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Jenny Planell till justerare.

4. Föregående protokoll
Therese har meddelat Strövare -15 att det är de som arrangerar årets 
Mörkerrunda.
Anders har inventerat flytvästarna och annan materiel om det är ätit på av 
möss, Therese hör med honom för att få listan.

5. Årsplanering
-Kullaläger, 6-7-8 september. Ledarträff vid förrådet 5 september, bjuda på 
fika.
Scoutstugan i Dörröd är bokad och årets tema är Krisvis. Eventuellt kan man 
söka bidrag från Riks för just det temat. Deltagaravgiften behålls på samma 
nivå som förra året.
-Mörkerrundan grupp -15 Paulin och Mikael
Enl. punkt 4.

6. Regionstämman -information från Napoleon
Napoleon närvarade på stämman. Vi fick en ny styrelseordförande för 
regionen som verkar taggad på sitt nya uppdrag. Napoleon nätverkade med 
andra deltagare, bl a med en lokalavdelning som lite konstigt inte hade någon 
barnverksamhet alls. 

7. Vita slingan – dags att komma igång Jenny Gustavsson/ Peter informerar
Christel har tagit en första runda och kontrollerat Risen-rundan utan något att 
anmärka. Den delen av slingan som har dragits om vid åtelkojan ska märkas 
upp av kommunen. Jenny håller på att jobba med att göra ny skylt/piktogram 
för att det ska bli mer enhetligt med övriga markeringar på stolparna. Jenny är 
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väldigt glad för vårt samarbete och att vi är hennes öron och ögon ute längs 
med slingan.
  

8. Medborgarförslag vindskydd, hur går det? Jenny Gustavsson/ Peter 
informerar
Lennart på Pranters Hantverk AB har gjort ett utkast på ett V-format vindskydd 
med plats för 16 personer. Utformningen av detaljer kring vindskyddet såsom 
eldstad och uppsamling av regnvatten är kvar att göra. Kommunen har lämnat 
in ansökan till Länsstyrelsen och handläggningstiden är ca 10-11 månader. 

Jenny tipsade också om vi har andra önskemål, som t ex en iläggsplats eller 
brygga för att lättare sätta i kanoter i Kävlingeån, kan man alltid skapa ett 
Medborgarförslag på Lunds kommuns hemsida.

9. Fortbildningshelg Halmstad 5-6 oktober
Hittills har ingen från vår lokalavdelning anmält sig och hälften av platserna för 
helgen är redan uppbokade.

10.Medlemscafé till hösten?
Ingen har anmält sitt intresse eller har inkommit med någon idé på vad en träff 
ska ha för tema efter uppmaningen i det utskickade ledarbrevet.
Styrelsen ska bjuda in till första träffen som blir den 26/9 kl 18, då håller 
Christel och Erik i tema Knopar.

11. Ledarutbildning i höst, svampföreläsning?
Vi planerar att ha en ledarutbildning med en inbjuden svampexpert som visar 
oss var man bäst hittar svamp. Kostnaden för detta tar vi från en del av 
bidraget vi fick från Sparbanksstiftelsen.

12.GFU
Det har inte kommit någon mer information om aktiviteterna vi ska hålla i den 
6/9, Johanna har kontakt med GFU och följer upp det.

13.Knytte -20/21 - Johanna berättade att hon hört att fler barn är intresserade av 
höstens uppstart av en ny Knyttegrupp. Hon har även en person som varit 
ledare i Friluftsfrämjandet på annan ort lite på kroken som en av ledarna för 
denna grupp.
Knytte -19 - Har haft sin avslutning och till hösten blir de Mulle och då är 
barnen utan sina föräldrar.
Mulle -18 -
Strövare -16/17 -
Strövare -15 - Gruppen har hittat en person som kan bli en tredje ledare för 
gruppen.
Lufsare-13 -
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Lufsare -12 - 
Lufsare -11 -
Lufsare -10 - 14 st Lufsare som gör sin fjällresa i sommar.
TVM -
Vuxenmulle - Sista vandringen är på lördag på Ivön.
Tipsrundan -
MTB -  
SUP -
Vandring -

14. Övriga frågor
Vi diskuterade om vi skulle prova att skjuta på Fjällresan till sommaren efter 
TVM-invigningen. Tiden från invigningen till påföljande sommar försöker vi 
hålla ihop gruppens träffar med stöttning från ledarna så mycket som det 
behövs för att träffarna ska bli av. Förslagsvis gör vi det fr.o.m. Lufsare -12.
Till hösten måste vi köpa in mussäkra förvaringslådor, alla kollar på förslag för  
vilka lådor som hade varit bra. Napoleon mäter höjden mellan hyllplanen i 
förrådet.

Datum för höstens möten:
28/8
19/9
16/10
20/11

15.Mötet avslutas
Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet Justeras

Mats Hjerthén 2024-06-26 Jenny Planell 2024-06-26


